



Mr. Saif Al Serkal

Mr. Saif graduated with a finance degree from California state university, I joined PwC in advisory sept in 2010-2013, I worked on mergers of banks in the GCC, and we've advised on bonds ratings and acquisitions in the region.

Post that he have joint sheikh Hamadan bin Mohammed Heritage Center as an internal audit manager, worked on installing an audit system, enhanced the payments and receivables system, and managed all the expenses of his highness championships, in 2017 I joined Al Mal capital, worked in direct investments, managed to work on real estate deal, worked on floating the first REIT in DFM, Mr. Al Serkal is heading the business development in Al Mal Capital, worked on investments in technology companies in the US, along with investments in the real estate sector in the US as well.

السيد / سيف بن عبد العزيز السركال

السيد سيف السركال تخرج بدرجة البكالوريوس في الشؤون المالية من جامعة ولاية كاليفورنيا ، وانضم إلى شركة برايس ووترهاوس كوبرز في سبتمبر 2010 الى سنة 2013 ، وعمل على عمليات اندماج البنوك في دول مجلس التعاون الخليجي وقد قدم المشورة بشأن تصنيفات السندات وعمليات الاستحواذ في المنطقة.

بعد أن اشترك في مركز الشيخ حمدان بن محمد التراثي كمدير للتدقيق الداخلي عمل على تثبيت نظام تدقيق ، وتعزيز نظام المدفوعات والذمم المدينة ، وإدارة جميع نفقات بطولات سموه. وفي عام 2017 انضم إلى المال كابيتال حيث عمل في استثمارات مباشرة ، وتمكن من العمل في صفقة عقارية ، وعمل على طرح أول صندوق استثمار عقاري في سوق دبي المالي ، حيث يتأسس السركال حالياً تطوير الأعمال في المال كابيتال ، كما عمل على استثمارات في شركات التكنولوجيا في الولايات المتحدة ، إلى جانب استثمارات في العقارات في الولايات المتحدة أيضاً.